

Title (en)

Actuation device for a fitting on a connecting rod

Title (de)

Antriebsvorrichtung für einen Treibstangenbeschlag

Title (fr)

Dispositif d'entraînement pour une armature de bielle

Publication

EP 2532816 A1 20121212 (DE)

Application

EP 11169097 A 20110608

Priority

EP 11169097 A 20110608

Abstract (en)

The device (10) has a drive housing (12) with housing parts (12a, 12b), which are connected with each other. The housing parts are provided with connecting rod guides (14a, 14b) i.e. guide projections. Openings (30a, 30b) are formed at the housing parts and aligned with other openings (34a, 34b) of the housing parts in a connected condition of the housing parts. Connecting elements (26a, 26b) e.g. pins, are partially guided into the openings for fixing connection of the housing parts in a connected condition of the drive housing. The housing parts are identically designed and made of plastic.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Antriebsvorrichtung (10) für einen Treibstangenbeschlag mit einem Antriebsgehäuse (12), das zwei miteinander verbindbare Gehäuseteile (12a, 12b) aufweist, wobei zumindest ein Gehäuseteil (12a, 12b) eine Treibstangenführung (14a, 14b) aufweist und an zumindest einem Gehäuseteil (12a, 12b) eine erste Ausnehmung (30a, 30b) ausgebildet ist, die im verbundenen Zustand der beiden Gehäuseteile (12a, 12b) mit einer zweiten Ausnehmung (34a, 34b) des anderen Gehäuseteils (12a, 12b) fluchtet, und die Antriebsvorrichtung (10) ein Verbindungselement (26a, 26b) aufweist, das im verbundenen Zustand des Antriebsgehäuses (12) zur Fixierung der Verbindung beider Gehäuseteile (12a, 12b) zumindest teilweise in die erste Ausnehmung (30a, 30b) und die zweite Ausnehmung (34a, 34b) eingeführt ist.

IPC 8 full level

E05C 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05C 9/021 (2013.01); **E05B 2015/1664** (2013.01)

Citation (applicant)

EP 2149660 A2 20100203 - WINKHAUS FA AUGUST [DE]

Citation (search report)

- [XI] EP 0440987 A2 19910814 - FERCO INT USINE FERRURES [FR]
- [XI] DE 2345496 A1 19750320 - SIEGENIA FRANK KG
- [XI] DE 20313119 U1 20031106 - SIEGENIA AUBI KG [DE]
- [XI] GB 2208173 A 19890308 - SMITH WALLIS & COMPANY LIMITED [GB]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2532816 A1 20121212; EP 2532816 B1 20140402; CN 102817512 A 20121212; CN 102817512 B 20160817; PL 2532816 T3 20140829; SI 2532816 T1 20140630

DOCDB simple family (application)

EP 11169097 A 20110608; CN 201210187735 A 20120608; PL 11169097 T 20110608; SI 201130164 T 20110608